
Protokół Nr 33-5/2008
z posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady Miasta Gdańska,  które 
odbyło  się dnia  18 marca 2008 roku,  rozpoczęte o  godz.  14.00, w sali  nr 003 – Nowy 
Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku.

Obecni:  według  załączonych  list  obecności,  które  stanowią  załącznik  nr  1, 
załącznik nr 2 do protokołu.

Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), czyli było 
quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków. 

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny  Piotr  Dzik  –  Przewodniczący  Komisji  Polityki  
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska.

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 33 posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że 
porządek obrad został przedłożony radnym do skrytek w terminie regulaminowym, porządek 
stanowi załącznik nr 3 do  protokołu. Następnie przewodniczący przystąpił do przyjęcia 
porządku obrad.

W dniu  14  marca,  po  sporządzeniu  porządku  do  Komisji  zostały  skierowane  przez 
przewodniczącego Rady do rozpatrzenia i zaopiniowania następujące projekty uchwał 
RMG w sprawach:

1. określenia  zasad  nabycia,  zbycia  i  obciążania  nieruchomości  gruntowych  oraz  ich 
wydzierżawiania na okres dłuższy niż 3 lata – druk nr 615,

2. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności  nieruchomości przysługujące osobom 
fizycznym  i  spółdzielniom  mieszkaniowym,  oraz  ustalenia  stopy  procentowy 
rozłożonej na raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości – druk nr 616,

3. zmiany  uchwały  Nr  LIV/1817/06  z  dnia  31  sierpnia  2006  roku  w  sprawie  zasad 
udzielenia  bonifikat  od  ceny  sprzedaży  na  rzecz  najemców  nieruchomości 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi lub lokali mieszkalnych wraz z udziałem w 
nieruchomości  wspólnej  stanowiących  własność  Gminy  Miasta  Gdańska,  oraz  o 
zbywaniu udziałów w częściach wspólnych nieruchomości – druk nr 617,

4. zmieniająca uchwałę Nr XXIX/936/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 października 
2004 roku w sprawie  ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy środkami 
gminnego transportu zbiorowego – druk nr 621.

Pan Dyrektor Lechowicz poinformował mnie, że projekty zawarte w drukach 615 i 617 nie są 
bardzo pilne i  przeniesiemy je  na posiedzenie w kwietniu.  Natomiast  w dniu dzisiejszym 
chciałbym, aby do porządku wprowadzić dwa projekty, zawarte w drukach 616 i 621.

Kto z  Państwa  Radnych  jest  za  przyjęciem projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 
wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  przysługujące  osobom  fizycznym  i 
spółdzielniom  mieszkaniowym,  oraz  ustalenia  stopy  procentowy  rozłożonej  na  raty 



opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 
nieruchomości – druk nr 616, i rozpatrywanie go w punkcie 1 porządku obrad?

Głosowanie:
Komisja jednogłośnie- 6 głosami za wprowadziła w/w projekt uchwały pod obrady Komisji.

Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XXIX/936/04  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  28  października  2004  roku  w  sprawie 
ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy  środkami  gminnego  transportu 
zbiorowego – druk nr 621, i rozpatrywanie go w punkcie 3?

Głosowanie:
Komisja jednogłośnie- 6 głosami za wprowadziła w/w projekt uchwały pod obrady Komisji.

Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto z  Państwa  Radnych  jest  za  przyjęciem  następującego  porządku obrad  w dniu 
dzisiejszym?

1. Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie 
bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości przysługujące osobom fizycznym i spółdzielniom 
mieszkaniowym, oraz  ustalenia  stopy  procentowy rozłożonej  na  raty  opłaty  z 
tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 
nieruchomości – druk nr 616,

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

2. Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  –  szej  kategorii  zaszeregowania  oraz 
wartości  jednego  punktu  w  złotych  w  tabeli  punktowych  rozpiętości 
kategorii  zaszeregowania  dla  Zarządu  Dróg  i  Zieleni  –  jednostki 
budżetowej w Gdańsku – druk nr 597.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

3. Opiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXIX/936/04  Rady 
Miasta Gdańska z dnia 28 października 2004 roku w sprawie ustalenia zasad 
taryfowych oraz cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego – 
druk nr 621.

 Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

4. Opiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  poszerzenia  lokalu 
mieszkalnego,  zlokalizowanego przy ul.  Matejki  22 w Gdańsku – pismo 
WGK-II-71413/24/07/08.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

5. Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  zmiany  uchwały  w 
sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2008 – druk nr 612.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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6. Opiniowanie  list  i  wykazów  osób/rodzin  spełniających  przesłanki  do 
zawarcia umów najmu lokali mieszkalnych na rok 2008 i lata następne.

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

7. Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja.

Porządek został przyjęty jednogłośnie- 6 głosami za.

PUNKT - 1
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności 
nieruchomości przysługujące osobom fizycznym i spółdzielniom mieszkaniowym, oraz 
ustalenia stopy procentowy rozłożonej  na raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa 
użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości – druk nr 616,
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały –  druk  nr  616  stanowi  załącznik  nr  4  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

DYSKUSJA:
Została przeprowadzona krótka dyskusja, w której radni nie zgłosili poprawek i wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały. Komisja przestąpiła do głosowania.

Ustalenia:                 Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały RMG w 
sprawie wyrażenia zgody na udzielenie  bonifikaty  od opłaty  z  tytułu przekształcenia 
prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  przysługujące 
osobom fizycznym i  spółdzielniom  mieszkaniowym, oraz  ustalenia  stopy  procentowy 
rozłożonej  na raty opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości – druk nr 616,

Głosowanie:
Komisja jednogłośnie - 6 głosami za  - przyjęła i  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 616 – bez poprawek.
Opinia Nr 33-5/284/46/2008 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.
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PUNKT - 2
Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  ustalenia  najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I – szej kategorii zaszeregowania oraz wartości 
jednego  punktu  w  złotych  w  tabeli  punktowych  rozpiętości  kategorii 
zaszeregowania dla Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej w Gdańsku – 
druk nr 597.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Lech Sokołowski – Główny Księgowy Zarządu Dróg i Zieleni w Gdańsku
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały –  druk  nr  597   stanowi  załącznik  nr  6  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował  za  przedstawienie  informacji  i,  ponieważ  nie  było  głosów  w  dyskusji 
Komisja przeszła do głosowania.

Ustalenia:                 Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały RMG w 
sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  –  szej  kategorii 
zaszeregowania  oraz  wartości  jednego  punktu  w  złotych  w  tabeli  punktowych 
rozpiętości kategorii zaszeregowania dla Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej 
w Gdańsku – druk nr 597.

Głosowanie:
Komisja jednogłośnie - 6 głosami za  - przyjęła i  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 597 – bez poprawek.
Opinia Nr 33-5/285/47/2008 stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

PUNKT – 3
Opiniowanie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXIX/936/04  Rady  Miasta 
Gdańska z dnia 28 października 2004 roku w sprawie ustalenia zasad taryfowych oraz 
cen za przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego – druk nr 621
 Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pan Antoni Szczyt – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały –  druk  nr  621   stanowi  załącznik  nr  8  do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.
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DYSKUSJA:
Została przeprowadzona krótka dyskusja, w której radni nie zgłosili poprawek i wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały. 

Członkowie  Komisji  zaapelowali  do  przedstawiciela  Pana  Prezydenta,  aby  informacja  o 
jakichkolwiek zmianach była  najpierw dyskutowana na Komisjach i  Radzie i  po podjęciu 
uchwały przez Radę dopiero wtedy była przedstawiana do mediów, ponieważ obecnie jest 
tak,  że  radni  dowiadują  się  z  mediów,  że  będą  wprowadzane  zmiany,  a  dopiero  później 
uchwały są przedkładane i dyskutowane w Radzie. 
Komisja przestąpiła do głosowania.

Ustalenia:                 Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i  pozytywne zaopiniowanie  projektu uchwały RMG 
zmieniającej  uchwałę Nr XXIX/936/04 Rady Miasta Gdańska z dnia 28 października 
2004  roku  w  sprawie  ustalenia  zasad  taryfowych  oraz  cen  za  przejazdy  środkami 
gminnego transportu zbiorowego – druk nr 621.

Głosowanie:
Komisja 6 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych, przy 0 głosach wstrzymujących się  -  
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 621 –  
bez poprawek.
Radny Paweł Jaworski nie wziął udziału w głosowaniu.
Opinia Nr 33-5/286/48/2008 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

PUNKT – 4
Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2008 – druk nr 612.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego
Zreferowała  przedmiotowy projekt  uchwały – druk nr 612 stanowi załącznik  nr 12 do 
protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

DYSKUSJA:
Została przeprowadzona krótka dyskusja, w której radni nie zgłosili poprawek i wniosków do 
przedmiotowego projektu uchwały. Komisja przestąpiła do głosowania.
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Ustalenia:                 Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały RMG w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 
2008 – druk nr 612.

Głosowanie:
Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i, 3 głosach wstrzymujących się  - przyjęła 
i  pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 612 – bez  
poprawek.

Opinia Nr 33-5/288/50/2008 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

PUNKT – 5
Opiniowanie  wniosku Prezydenta  w sprawie  poszerzenia  lokalu  mieszkalnego, 
zlokalizowanego przy ul. Matejki 22 w Gdańsku.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pismo WGK-II-71413/24/07/08 z dnia 14 marca 2008 roku wraz z raportem stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.

Opinia Nr 33-5/287/49/2008 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Podlega Ustawie o ochronie danych osobowych

PUNKT – 6
Opiniowanie  list  i  wykazów osób/rodzin  spełniających  przesłanki  do  zawarcia 
umów najmu lokali mieszkalnych na rok 2008 i lata następne.
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Poinformowała  Komisję,  iż  Wydział  Gospodarki  Komunalnej  sporządził 
listy i wykazy osób/rodzin spełniających przesłanki do zawarcia umowy najmu lokali na rok 
2008 i lata następne. Jak co roku listy zostały zweryfikowane i, kto nie spełniał warunków 
został  skreślony  z  list,  jak  również  z  list  zostały  wykreślone  osoby,  które  w  roku  2007 
otrzymały pomoc mieszkaniową z miasta. Na wszystkich listach ogółem  zostało pozytywnie 
zweryfikowanych 3799 pozycji, w tym:

• przekwaterowania  z  budynków  przeznaczonych  do  rozbiórki  ze  względu  na 
katastrofalny stan techniczny – 539 pozycji,

• przekwaterowania z pomieszczeń niemieszkalnych - 65 pozycji,
• wykwaterowania inne - 5 pozycji,
• wykwaterowania na rzecz użyteczności publicznej – 43 pozycje,
• wykwaterowania inwestycyjne – 237 pozycji,
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• przekwaterowania  z  budynków  przeznaczonych  do  rozbiórki  ze  względu  na 
nieopłacalność remontu – 320 pozycji,

• lista wymian na rok 2008 i lata następne – 37 pozycji,
• wykaz  osób/rodzin  zakwalifikowanych  do  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 

mieszkalnego – trudne warunki – 52 pozycje,
• wykaz osób/rodzin zakwalifikowanych do zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego –

1284 pozycje,
• wykaz  osób/rodzin  zakwalifikowanych  do  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 

mieszkalnego - w zamian za wykonanie remontu kapitalnego – 135 pozycji,
• wykaz  osób/rodzin  zakwalifikowanych  do  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 

mieszkalnego – niskie dochody – 199 pozycji,
• wykaz osób/rodzin wyrażających wolę wynajęcia mieszkania stanowiącego własność 

Towarzystw Budownictwa Społecznego – 883 opozycje.
Po  przedstawieniu  informacji  poprosiła  o  pozytywną  opinię  Komisji,  zgodnie  z 
obowiązującą uchwałą Rady Miasta w tym zakresie, co będzie podstawą do zatwierdzenia 
wykazów przez Prezydenta Miasta Gdańska w terminie określonym  w uchwale, czyli do 
31 marca 2008 roku. Pismo Nr WGK- II – 71403/215/2008/KM z dnia 13 marca 2008 
roku wraz z załączonymi listami i wykazami stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Przewodniczący Piotr Dzik
Podziękował za przedstawienie informacji i otworzył dyskusję.

DYSKUSJA:
W dyskusji radni m.in. pytali i wnioskowali o:

Radny Ryszard Jędrzejczak – członek Komisji
Zgłosił uwagę, że na wykazie przy ul. Lubuskiej jest wyszczególniona tylko jedna rodzina, a 
tam zamieszkuje więcej rodzin.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Pozostałe rodziny nie są umieszczone, z uwagi na to, że nie posiadają tytułu prawnego do 
lokalu.  W związku z tym nie mają prawa do lokalu zamiennego i  nie  są umieszczeni  na 
listach.

Radny Kazimierz Koralewski
Zgłosił uwagę, żeby Komisja nie opiniowała list i wykazów, tylko przyjęła fakt sporządzenia 
list przez Wydział na rok 2008 i lata następne, ponieważ Komisja, gdyby miała wydać opinię 
pozytywną, to musiałaby przeanalizować każdą pozycję z list, a tu możemy się opierać tylko 
na  informacji  przekazanej  przez  Panią  Dyrektor,  że  wszystkie  wnioski  zostały 
przeanalizowane  prawidłowo.  W  poprzedniej  kadencji  Rady  też,  jako  Komisja 
przyjmowaliśmy  fakt  sporządzenia  list  i  wykazów  do  wiadomości  i  nie  było  żadnych 
problemów.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Nie wiem, czy są jakieś osoby, które powinny dostać szybciej mieszkanie, bo są w bardzo 
trudnych warunkach mieszkaniowych.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
W zeszłym roku, z listy nieopłacalne remonty były 4 wskazania lokali, i osoby te skorzystały 
z  pomocy,  ale  to  były  szczególne sytuacje,  np.  przy ul.  Sobieskigo  i  dwie  rodziny  z  ul. 
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Siennickiej i w ramach zamiany zostały wysiedlone i zamienione z rodzinami, które oczekują 
na lokal socjalny.

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji
Ponieważ tego nie zauważyłem w piśmie skierowanym przez Pana Prezydenta o wskazanie 
podstawy prawnej, na jakiej Komisja jest uprawniona, albo zobowiązana do opiniowania.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Komisja opiniuje na podstawie § 17 ustęp 7 Uchwały Nr XXII/651/04 Rady Miasta Gdańska 
z dnia 25 marca 2004 roku z późniejszymi zmianami.

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji
Dziękuję  bardzo.  Niemniej  uważam,  że  trudno  zaopiniować  coś,  czego  w  ponad  dwóch 
tysięcy  pozycji  nie  sprawdziliśmy  i  nie  dotknęliśmy  osobiście  i,  dlatego  uważam,  że 
powinniśmy przyjąć ten fakt do wiadomości i,  nie wydawali formalnego stanowiska Komisji. 
Gdybym miał głosować pozytywnie, powinienem przejrzeć wszystkie dokumenty.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
W uchwale jest zapisane, że:, cyt. „  Wykazy osób zakwalifikowanych do udzielenia pomocy 
mieszkaniowej, o których mowa w ust. 1 i 5, zatwierdza Prezydent Miasta Gdańska po ich  
zaopiniowaniu przez właściwe Komisje Rady Miasta Gdańska”. 

Czy  wykazy  te  opiniuje  tylko  nasza  Komisja,  czy  jeszcze  inne  Komisje  powinny  to 
opiniować?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Jak były podejmowana ta konkretna uchwała, to trudno było przewidzieć, jakie będą nazwy 
poszczególnych  Komisji.  Generalnie  skierowaliśmy  na  państwa  Komisję,  bo  sprawy 
mieszkaniowe są w kompetencji państwa Komisji.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Co byłoby gdyby zdarzyła się sytuacja nadzwyczajna, np. pożar, coś się stanie w tym roku i te 
osoby nie mają szans na umieszczenie w tym wykazie, bo wykazy są sporządzane do końca 
marca na bieżący rok?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Takie szczególne przypadki są traktowane poza kolejnością. Wydarzy się jakaś katastrofa, czy 
powiedzmy  klęska  żywiołowa,  to  takie  osoby  nie  muszą  być  ujęte  na  wykazie  i  poza 
kolejnością dostają lokale.

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
A jak jest taki przypadek, którym zajmowaliśmy się na posiedzeniu Komisji. Co się stanie z 
osobą, która ulegnie wypadkowi i, zostaje osobą niepełnosprawną, a mamy już sporządzone 
listy, co wtedy?

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
To jest okoliczność, która jest znana, i na dzień wypadku gdzieś mieszkał. My mówimy o 
sytuacjach, gdzie rodziny czekają na lokale socjalne i  są bez zameldowania, jak też mają 
bardzo trudne warunki zamieszkania w miejscu dotychczasowym. Jeśli rodzi o ten przypadek, 
o  którym  pan  radny  mówi,  to  osoba  ta  musi  złożyć  wniosek  do  Wydziału  i  czekać  na 
umieszczenie  na  liście,  a  potem  jest  już  §  3  ustęp  9  uchwały  Rady,  który  mówi  o  tej 
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możliwości dającej możliwość Panu Prezydentowi, że dla szczególnych przypadkach można 
odstąpić od kolejności na liście. Taka sprawa musi być dogłębnie rozpatrzona. 

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski
Wobec powyższego musi być  dokonana zmiana  w uchwale,  żeby taka osoba nie musiała 
czekać rok, żeby zostać umieszczonym na liście.
Taka lista powinna być na bieżąco aktualizowana, bo w przeciągu roku coś się dzieje, taka 
lista  powinna  być  „żywa”,  i  nie  rozumiem,  dlaczego  co  roku  mis  być  przez  Komisję 
opiniowana, wystarczy,  ze otrzymamy informację, ze tyle i tyle osób dostało mieszkania a 
tyle i tyle zostało dopisanych. Taka informacja nam w zupełności by wystarczyła.

Pani Barbara Majewska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej
Ta lista jest żywa”, ona jest na bieżąco aktualizowana, ona nie jest na tej zasadzie, że robimy 
ją tylko w marcu.

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji
Wystąpiliśmy  do  Radcy  prawnego  Rady  o  wydanie  opinii,  czy  jesteśmy  uprawnieni  do 
opiniowania spraw mieszkaniowych. I dlatego trzeba się liczyć z tym, że mamy zająć w tej 
sprawie  stanowisko.  Wobec  tego,  albo  czekamy  na  opinię,  czy  jesteśmy  kompetentni  i 
możemy  opiniować,  albo  przyjąć  wniosek,  że  Komisja  przyjęła  do  wiadomości  fakt 
sporządzenia list i wykazów na rok 2008 i lata następne.

Przewodniczący Piotr Dzik
Zamknął dyskusję i Komisja przeszła do ustaleń.

Ustalenia Komisji:

Przewodniczący Piotr Dzik
Wobec tego, że został zgłoszony wniosek przez Pana Sylwestra Wysockiego, proponującą 
treść pisma, które zostanie skierowane do Pana Prezydenta w tej sprawie:
                 
Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG na posiedzeniu w dniu 18 marca 2008 roku, 
po wysłuchaniu informacji  i  wyjaśnień przedstawionych przez Panią Barbarę Majewską – 
Zastępcę  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  oraz  przeprowadzonej  dyskusji  - 
podjęła wniosek, iż przyjmuje do wiadomości fakt sporządzenia przez Wydział Gospodarki 
Komunalnej list i wykazów osób/rodzin spełniających przesłanki do zawarcia umowy najmu 
lokali na rok 2008 i lata następne, obejmujących 3 799 pozycji.

Głosowanie:
Powyższe   zostało  przyjęte  4  głosami  za,  przy  3  głosach  przeciwnych  i  0  głosach 
wstrzymujących się.

Pismo BRMG- KPGiM -III -0065 - 14-5/3-38/ Dc- 79841/ EWD/ 08   stanowi załącznik 
nr 15 do protokołu.                                               
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PUNKT – 7
Wolne wnioski, sprawy wniesione, korespondencja.

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji
Zgłosił wniosek formalny, aby Komisja na najbliższym posiedzeniu zajęła się następującymi 
tematami:

• Rozpatrzenie propozycji zmian kompetencyjnych stałych Komisji Rady Miasta 
Gdańska – treść propozycji zmian stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

• Rozpatrzenie  propozycji  zmian  procedury  uchwalania  Wieloletniego  Planu 
Inwestycyjnego miasta Gdańska – treść propozycji zmian stanowi załącznik nr 17 
do protokołu.

Następnie  pan  radny  odczytał  propozycje  zmian  wraz  z  uzasadnieniem i  wnioskował  do 
przewodniczącego  Komisji,  aby  po  zapoznaniu  się,  członkowie  Komisji  na  następnym 
posiedzeniu wypowiedzieli  się,  czy podejmą wniosek o sporządzeniu  projektów uchwał  z 
tymi proponowanymi zmianami, czyli  Komisja byłaby wnioskodawcą projektów uchwał w 
w/w sprawach.

Przewodniczący Piotr Dzik
Dziękuję  bardzo.  Tematy  zostały  przez  pana  Radnego  sporządzone  na  piśmie  i  rozdane 
członkom Komisji.

Wobec powyższego proponuję, aby członkowie Komisji zapoznali się z tymi propozycjami 
do następnego posiedzenia, odbędziemy dyskusję w tych sprawach. Skontaktuję się z panem 
radnym, jak będę sporządzał porządek obrad na najbliższe posiedzenie Komisji i, tematy te 
zostaną wprowadzone do porządku obrad.

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  ze  strony  członków  Komisji.  Program  obrad  w  dniu 
dzisiejszym został wyczerpany, zamknął posiedzenie.

Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16.00

Przewodniczący
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej

Piotr Dzik

Protokołowała

Elżbieta Wajs -Deyck
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